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REFERAT STYREMØTE ASKER SKYTEKLUBB 
Møte 009 2021 
Tid:  28.10.2021 kl. 18:00 
Sted:  Styrerommet Olledalen skytesenter 
 
Tilstede 

Rolf Paulsen 
Kim-Ove Ellingsen  
Terje R. Mile 
Anna Louise Axelsen 
Petter Moe  
Per Erik Andersson 
Kjetil Andersen 

 
Ikke tilstede 

Ruben Sandnes 
 
Saksliste 

Saksnr. Sak Ansvarlig 

01 Godkjenning av innkalling/dagsorden 
Godkjent. 

 

02 Godkjenning av referat fra forrige styremøte 
Godkjent.  

 

03 Økonomi/Post 
Post:  

- Ikke noe å melde 
 

Økonomi:  
- Ikke noe spesielt å melde, det har vært noe innkjøp av ammunisjon, betalt 

kontinent til forbundet og gjennomført en firmaskyting i perioden.  
- Styret har mottatt tilbud på regnskapsfører. Petter går videre. Det er 

ønskelig å bytte regnskapsfører fra 01.01.2022.  
- Styret ser på løsninger for enklere å telle ammunisjon (skille ammunisjon 

– nytt skap), gjøre oppgjør på bankterminalen (ikke måtte levere oppgjør 
etter aktivitet på papir) når ny regnskapsfører er på plass på nyåret.  

 

Petter 

04 Kontrollutvalg – løpende dialog 
Ingen dialog siden sist.  

Rolf 

05 Taushetserklæring 
Alle styrets medlemmer har signert taushetserklæringen.  
Disse lagres elektronisk.  

Petter 

06 Søknad Asker kommune om dispensasjon fra reguleringsplan vedr. støy 
- Rolf har vært i dialog med Dag Riber som skal utarbeide søknaden inkl. 

støyberegninger. Dag Riber får oversendt punkter fra styret i løpet av kort 
tid.  

 
Fordeler:  

- Fjerne forurensning (mindre utslipp og støy). Bly som samles opp på 
innebanen blir resirkulert. Dette har vi ikke mulighet til ved bly utendørs.  

- Ha muligheten til å øke aktiviteten (mer skytetid) 
- Tilrettelegge for flere grupper 

o Mulighet for å satsning på barn/ungdom (junior) som klubben i 

Rolf 
 
Anna Louise 
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dag ikke har kapasitet til 
o Bedre tilrettelegging for universell utforming (skyttere med 

funksjonsnedsettelse) 
- Stor medlemsvekst (jevn økning, spesielt nå som Oslo Skytesenter er lagt 

ned). Klubben har nå bikket 400 medlemmer.  
- Dynamisk gruppen har flere utøvere som satser (definert som 

toppidrettsutøvere). 20% av skytterne som er en del av satsningstroppen 
til Landslaget for dynamisk sportsskyting er medlem i Asker skyteklubb og 
trener på anlegget.  

 
Negativt:  

- Utslipp og bly vil ikke bli redusert, men flyttes innendørs – bli flyttet 
- Uten godkjent søknad for utendørsbanen vil det ikke bli noen ny 

innebane, da flere skytter vil bytte klubb. Dynamisk skyttere vil forlate 
klubben. Dette vil føre til dårligere økonomi, og ingen mulighet for å 
realiser innebanne.  

07 Ny skytehall 
 
Kapasitet og kompetanse  

- Styret venter på svar fra en potensiell prosjektleder, medlem i klubben. 
Kim-Ove følger opp tilbakemeldingen.  

- Styret ønsker å kartlegge kompetansen og erfaringen i klubben (allmøte 
og svarskjema/e-post). Kim-Ove lager et forslag og sender til styret, før 
det sendes til medlemmene i klubben.  

- Styret ønsker å ha 2-3 personer som har ansvar for det økonomiske 
(søknader, budsjetter og regnskap for prosjektet). Se på løsninger for 
opprette Spleis, spons o.l.  

 
Styret ønsker å se på mulige belønning for deltagelse for dugnad 

- Det største belønningen er en ny og ferdig innebane 
- Eks. de som bidrar mest kan få brukerbikkekurs først o.l.  
- Kranselag og oppmerksomhet underveis  

 
Styret ønsker en oversikt over følgende inne kort tid:  

- Oversikt over den økonomiske situasjonen og dialog med banken for å se 
hva som er muligheten. Rolf og Petter tar dialog med banken.  

- Kartlegge kompetanse og erfaring på medlemmer som ønsker å delta på 
dugnad  

- Avklare rollen prosjektleder.  
  

 
 
 
Kim-Ove 
 
Kim-Ove 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rolf 
 
Kim-Ove 
 
Kim-Ove 

08 Eventuelt  
 
Mengde ammunisjon til oppbevaring:  

- Det er sjekket med Politiet, og klubben har kun mulighet for å oppbevare 
15.000 skudd (pr. klubb). Klubben kan sende søknad om å oppbevare 
flere. Det er gitt en anbefaling om å søke sammen med alle klubbene i 
Olledalen. Styret ønsker å søke kun for Asker skyteklubb (vi har kontroll på 
egen ammunisjon og hvor denne oppbevares).  

- Med søknaden skal det følge en risikoanalyse med tilhørende 
handlingsplan, tilpasset beredskapsrutiner, samt skal følgende være på 
plass; skilting, eget brannsikkert rom, brannalarm o.l. Flere av disse 
tingene er på plass.  

- Terje ordner søknad med bistand fra medlem med erfaring fra 
risikovurderinger.  

Kurs  

 
 
Terje 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Petter 
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- Petter planlegger for gjennomføring av dommerkurs til våren. Det er 
ønskelig at det gjennomføres fult dommerkurs (felt + bane).  

- Petter planlegger for gjennomføring av praktisk del av trenerkurs. 
 

 
Neste møte 
Avtales nærmere.  

 
Med vennlig hilsen  
Rolf Paulsen 
Styreleder 


